

《单词百科:asynchronous是什么意思?asynchronous怎么发音?asynchronous的解释和用法》

英语单词asynchronous是什么意思?asynchronous怎么读?asynchronous怎么发音?简答网为您整理了asynchronous的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



asynchronous怎么读

asynchronous的读音:[e s ŋ kr n s]

asynchronous的意思

1、adj.异步的;

asynchronous的反义词

1、synchronous adj.同时存在[发生]的,同步的;

asynchronous的双语例句

1、 On asynchronous links the special byte 0 x 7 d is used as an escape character.

在非同步链路中,特殊字节7d用于转义字符.

2、 Its accuracy can not be affected by coupled inductance, fault resistance, distributed capacitance and asynchronous angle.

该测距方法在原理上不受线间互感、 过渡电阻、 分布电容、 不同步角的影响.

3、 The invention also discloses a device for transmitting the asynchronous sound.

同时还公开了一种异步音传输装置.

4、 An equivalent physical model is developed by some hypothesizes for three phases asynchronous electromotor.

本论文中通过对三相异步电动机作出四条假设,得到电机的等效物理模型.

5、 Number of pending asynchronous read loops that are waiting for data.

一些未决异步读的循环正在等待数据.

6、 A synchronous programming model is much simpler than an asynchronous one.

一个同步的程序模型是非常简单的比一个异步的.

7、 This stimulates us to research on VVVF asynchronous motors for AC driving rig.

相应地也带动了对交流传动钻机用变频调速异步电动机的研究.

8、 A function provided by an asynchronous service provider to cancel a service that has been requested.

由异步服务提供的函数,在取消服务时使用.

9、 So, it's greatly significant to protect well AC asynchronous motor. "

因此, 做好异步电动机的保护工作具有非常重要的意义.

10、 Use of a conventional telephone is a very good example of an asynchronous communication system.

上面的电话通信例子,就是一个很好的一部通信系统的例子.

11、 ASYNCHRONOUS : Term used to describe the exchange of information piece by piece rather than in long segments.

异步: 描述一条一条的而不是长段落的信息交换的术语.

12、 With four explosive NULL gate, an asynchronous explosive AND gate is designed.

利用四个爆炸零门, 设计了一种异步爆炸与门.

13、 In an asynchronous system, an acknowledge must be generated.

在异步方式中, 则必须发出应答信号.

14、 Torque estimation of asynchronous motor by measuring voltages and current of the motor.

转矩估计的异步电动机通过测量电压和电流的电机.

15、 A pointer to an OVERLAPPED structure that supplies data to be used during asynchronous operation.

一个指针的重叠结构,提供供数据时使用的异步操作.

16、 For distributed multisensor data fusion system, a multisensor asynchronous track fusion algorithm is proposed.

针对分布式多传感器数据融合系统, 提出了一种多传感器异步航迹融合算法.

17、 An active object that is responsible for an asynchronous request to the Message Server.

操作对象:某个激活的对象,负责对消息服务器的同步请求做响应.

18、 The principle, structure, control and characteristics of one kind of asynchronous conveyor line are introduced.

介绍一种非同步式输送线的原理、 结构、 控制及应用.

以上是简答网为您整理的asynchronous怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于asynchronous的用法、asynchronous的释义、asynchronous的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/asynchronous>

